
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 8. februar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 544
Vil ministeren kommentere artiklen "Politiet finder hash i samme butik 14 gange på to år: 
Får ikke konsekvenser for forretningen”, bt.dk, den 6. januar 2022, og vil ministeren på 
den baggrund redegøre for sagen, herunder om det er rimeligt, at det ikke får konsekven
ser for forretningen? Vil ministeren endvidere tilkendegive, om regeringen vil gøre det 
muligt at sanktionere forretninger og deres ejere, når medarbejdere i gentagne tilfælde 
bliver taget med narko i forretningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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